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از راهروهای فدراســـیون فوتبال شنیده می شود فریدون 

اصفهانیـــان مجددا درحال تلاش برای برگشـــت به کمیته 

داوران است، این درحالی است که وی در اسفند 97 به خاطر 

قانون منع به کارگیری بازنشستگان از سمت ریاست کمیته 

داوران استعفا داد. در ادامه نیز پس از استعفای تاج به علت 

مشکلات بیماری و برکناری هدایت ممبینی به علت شرکت 

در انتخابات ریاست فدراسیون، اسماعیل صفیری به عنوان 

سرپرست کمیته داوران توسط حیدر بهاروند انتخاب شد. 

بر همین اســـاس و حالا پس از اتمام مســـابقات لیگ برتر و 

جام حذفی شـــنیده می شود اصفهانیان دوباره درصدد آن 

است که ریاست کمیته داوران را عهده دار شود. هرچند برخی 

عقیده دارند انتصاب مجدد وی دارای برخی اشکالات قانونی 

بوده ازجمله اینکه برابر آیین نامه کمیته داوران فیفا و ایران 

رئیس کمیته داوران باید هیچ گونه وابستگی به اتحادیه ها، 

لیگ یا هيات های فوتبال نداشته باشد و این درحالی است 

که سال های سال است اصفهانیان رئیس هیات فوتبال زنجان 

اســـت و ازسوی دیگر برابر تبصره 2ماده 95 قانون خدمات 

کشـــوری، بازنشســـتگان با مدرک تحصیلی کارشناسی و 

بالاتر می توانند به صورت پاره وقت مشغول به کار شوند که 

با توجه به مدرک تحصیلی لیســـانس اصفهانیان که فقط 

در آموزش وپرورش دارای ارزش اســـت، امکان به کارگیری او 

در ســـازمانی به غیر از آموزش وپرورش خلاف قانون خواهد 

بود. همچنين گفته می شود با توجه به اینکه پرونده اعضای 

هيات رئیسه در بازرســـی کل کشور مفتوح است، مطمئنا 

انتخاب اصفهانیان در کمیته داوران، عکس العمل بازرسی 

کل کشور و مجلس را در پی خواهد داشت.

درخصوص همین ابهامات و البته برخی مســـائل مرتبط با 

فدراســـیون فوتبال مثل آخرین وضعیت پرونده ویلموتس 

یا بدهی های این فدراســـیون و سایر مسائل مرتبط دقایقی 

با اصفهانیان هم کلام شدیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با 

عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال را در ادامه می خوانید.

از فدراسیون فوتبال چه خبر؟ انتخابات ریاست فدراسیون، 

موضوع اساسنامه و بدهی های میلیاردی فدراسیون فوتبال 

این روزها خیلی خبرســـاز شده اســـت، الان از پاسخ فیفا 

درخصوص آخرین وضعیت اساســـنامه فدراسیون فوتبال 

خبر دارید؟

خیر، هنوز خبر خاصی نیست و درحال نامه نگاری و رایزنی هستیم 

تا مشکلات برطرف شود.

یعنی فدراســـیون استعلامی نگرفته که فیفا قرار است چه 

زمانی پاسخ نهایی را بدهد؟

فدراســـیون کارهای مربوط به خود را انجام داده و پاســـخ فیفا را 

داده اســـت و حالا فدراسیون جهانی باید بعد از بررسی های لازم 

جواب ما را بدهد.

ایـــن موضوع خللی در روند انتخابات فدراســـیون فوتبال 

ایجاد نمی کند؟

این موضوع دیگر دســـت ما نیست، ما با فیفا در ارتباط هستیم و 

دوستان پیگیر این موضوع هستند.

خبـــر مصادره ســـاختمان فدراســـیون فوتبال و باشـــگاه 

پرسپولیس توسط شستا را شنیده اید؟

خیر، من از این موضوع بی خبرم و خبر خاصی ندارم.

از ماجرای ویلموتس و آخرین وضعیت پرونده این سرمربی 

بلژیکی چه خبر؟

فعلا پرونده ویلموتس به دادگاه عالی ورزش ارســـال شده و این 

موضوع را هم درحال پیگیری هستیم. در این دادگاه بررسی های 

لازم درخصوص رای فیفا انجام خواهد شـــد تا ببینیم درنهایت 

چـــه اتفاقی می افتد. این رای که فیفا داده ناحق اســـت و اصلا 

حق ویلموتس نیســـت که چنین پولی را به او بدهیم. متاسفانه 

او بـــرای کاری که نکرده پول می گیرد و باید ببینیم در آینده چه 

اتفاقی خواهد افتاد.

ویلموتس در شـــکایت خود به فیفا عنوان کرده فدراسیون 

ایران برسر وی کلاه گذاشته و بدون اطلاع وی بندی در قرارداد 

اضافه کرده است. این موضوع صحت دارد؟

به مسائلی که گفته یا شنیده می شود کاری نداریم. قرارداد در دو 

نســـخه تنظیم شده و یک نسخه آن در دست ایشان و وکلایش از 

ابتدا قرار داشته و این طور نمی شود که اینجا اضافه شود و ایشان 

آن را نداشته باشد.

یعنی ویلموتس دروغ می گوید؟

من اصلا نمی دانم چه می گوید یا چه گفته و چه نگفته است اما 

نمی شود بعدا به قرارداد چیزی اضافه شود چون یک نسخه قرارداد 

در دست ویلموتس است و یک نسخه در دست فدراسیون. اگر ما 

چیزی اضافه کنیم پس نسخه دست آنها چه می شود؟

برخی مســـئولان کشوری مثل نمایندگان مجلس به شدت 

نسبت به این موضوع انتقاد کرده و بعد از آن شنیده شد که 

فیفا در این خصوص حساس شده است. دراین باره صحبتی 

دارید؟

به هر حال این دوســـتان نمایندگان مردم هستند و فقط نماینده 

یک استان به شمار نمی روند. وقتی برای نمایندگی مجلس انتخاب 

می شوند یعنی نماینده همه مردم خواهند بود، نمایندگان مردم هم 

وظایف خاص خودشان را دارند و ان شاءالله که در وظایف خاص 

خودشان هم موفق باشند!

از آقای تاج خبر دارید؟ به نظر می رسد بعد از استعفای ایشان 

یک مقدار شیرازه فدراسیون از هم پاشید.

خبر خاص اینکه از احوال یکدیگر جویا می شویم در غیر این صورت 

خبـــر خاص آنچنانی نداریم. الحمدالله حال آقای تاج هم خوب 

است و مشکل خاصی ندارد.

بدهی های مربوط به فدراســـیون از چه منبعی می خواهد 

پرداخت شـــود؟ یک عده از فدراسیون می گفتند فوتبال 

خـــودش درآمدزایی کرده و خرجش را می دهد. با این حرف 

چقدر موافق هستید؟

بازهم تاکید می کنم ما به این حرف ها که گفته می شـــود کاری 

نداریـــم، بالاخره قانون هرچه بگوید همان عملیاتی می شـــود، 

نه اینکه ایـــن یک چیزی می گوید و آن یک چیز دیگر و فعلا هم 

هرکسی یک چیزی می گوید. حتما شنیدید که سخنگوی دولت 

اعـــلام کرد اگر مطالبات مان از فیفا به موقع پرداخت می شـــد و 

اگر آن مشـــکلات عدیده ای که برای ارسال و انتقال پول از طرف 

فیفا وجود نداشت، دیگر این مشکلات هم به وجود نمی آمد. به 

هر حال باید این مسائل دنبال شود و امیدواریم به نتیجه برسد. 

هر فردی هم که عقیده و نظرش را می گوید باید بعدا درخصوص 

صحبت هایش پاسخگو باشد!

درخصوص مســـائل مالی همیشه می گفتند کی روش یک 

انســـان زرنگ اســـت حالا با این وضعیت کی روش زرنگ تر 

است یا ویلموتس؟

من نمی دانم چه کسی گفته کی روش زرنگ است، اینها نظرات 

شخصی است. در هر حال این اتفاقی که افتاد نه مشکل فدراسیون 

فوتبال بود و نه مشکل اعضای هیات رئیسه، بالاخره آنهایی که آنجا 

هستند سعی دارند به فوتبال کشور کمک کنند حالا برخی مواقع 

حرکت هایی می شود که در دست ما نیست. به طور مثال الان چند 

کشور در رابطه با واکسن کرونا درحال تلاش هستند و کشور ما هم 

درحال بررسی روی این موضوع است حالا بستگی به این دارد که 

کدام کشور زودتر موفق شود واکسن قطعی را کشف کند و اینکه 

بتواند آن را به ســـایر کشورهای دنیا بفرستد، هرچند موانعی در 

این زمینه وجود دارد. به هر حال این موضوعات نشـــان می دهد 

مشـــکلات عدیده ای در جهان وجود دارد و مطمئن باشـــید در 

فوتبال هم همین طور است و بعضی مواقع حقوق فوتبال پرداخت 

نمی شود و اگر به موقع پرداخت شود دیگر این مشکلات جانبی و 

این اتفاقات نمی افتد. شما ببینید در سایر کشورها فوتبال خود را 

چگونه اداره می کنند، بالاخره حق و حقوقی دارند که آن را به موقع 

از آنجایی که لازم است می گیرند و اینجا هم اگر این اتفاق بیفتد 

خیلی از مشکلات حل می شود.

یک مقدار هم درباره داوری صحبت کنیم. داوری ها در فصل 

گذشته لیگ و جام حذفی چطور بود؟

در این مورد نمی خواهم خیلی اظهارنظر کنم اما به نظر من آن طور که 

باید و شاید برنامه ریزی خوبی نشد و برخی مشکلاتی که در کمیته 

داوران به وجود آمد روی عملکرد داوران تاثیرگذار بود. ان شاءالله 

تدبیری اندیشیده شود تا در ادامه جامعه داوری ما صلابت کاری 

لازم را داشته باشد و داوران ما نیز با روحیه بالا وارد زمین بازی شوند.

حاشـــیه های زیادی را هم در فصل گذشته در این خصوص 

شاهد بودیم.

در هر صورت امیدوارم فشـــارهایی هم که از طرف بعضی ها وارد 

می شود که هنوز داور به زمین نرفته صحبت هایی می شود که روی 

عملکرد داوران تاثیرگذار است هم روزی جمع شود. مثلا یک داور 

دو سال پیش در یک بازی اشتباهی را مرتکب شده اما بعضی ها 

آن اشتباه دو سال پیش را علم کرده و اظهارات بی ربطی را مطرح 

می کننـــد و امیدوارم جامعه داوری ما با توجه به اینکه نمادهای 

داوری خوبی از ایران در آسیا و جهان داریم و از داوران بزرگی بهره 

می بریم بدون توجه به این مسائل با قدرت کار خود را پیش ببرند. 

این درحالی اســـت که آنها حقوق درست و حسابی هم ندارند و 

امیدوارم فکری هم به حال این موضوع شود تا داوران ما هم مثل 

فوتبالیست ها و همراه با آنها و کادرفنی باشگاه ها به حقوق واقعی و 

خواسته هایشان برسند. البته منظور من این نیست که افزایش حق 

و حقوق داوری می تواند بازدارنده اشتباهات باشد اما می تواند به 

بهترشدن کیفیت داوری کمک کند. من بارها گفته ام داوران ما هم 

مثل بازیکنان نیاز به فیزیوتراپی یا مربی بدنساز و دکتر تغذیه دارند 

و البته نیاز به تقویت روحی و روانی هم دارند. بالاخره این مسائل 

نیاز به هزینه دارد و داور باید هزینه کند. شما باید چیزی بکارید 

که بعد درو کنید اگر چیزی نکارید که نمی توانید درو کنید. به هر 

حال امیدوارم اتفاقات خوبی در آینده برای جامعه داوری بیفتد.

به نظر می رســـد تغییر مکـــرر داوران در دربـــی اخیر اوج 

ناهماهنگی و بی تدبیری کمیته داوران بود.

متاسفانه اتفاقات خیلی بدی بود و به نظرم در تاریخ داوری ایران 

بی ســـابقه چراکه در گذشته اصلا چنین موردی را نداشتیم، این 

اتفاق اصلا برای جامعه داوری ما خوب نبود و امیدوارم دیگر شاهد 

چنین مباحثی نباشیم چراکه هم داوران قبلی و هم آن کسی که 

انتخاب شده ضربه می بیند و هم فشار به داور نهایی که می خواهد 

قضاوت کند می آید. بالاخره این مســـائل حرکت هایی است که 

امیدواریم هیچ وقت شـــاهد آن نباشیم و بهتر است هماهنگی و 

برنامه ریزی به گونه ای باشد که دیگر شاهد این اتفاقات ناخوشایند 

نباشیم.

شنیده می شود دوباره برای رسیدن به صندلی ریاست کمیته 

داوران اقدام کرده اید. صحت داد؟

من نباید اقدام کنم، این موضوع دســـت هیات رئیســـه محترم 

فدراسیون فوتبال اســـت و آنها در این خصوص تصمیم گیرنده 

هســـتند. باید ببینیم خدا چـــه می خواهد و هرچه خدا بخواهد 

همان می شود.

شما قبلا به خاطر بحث بازنشستگی استعفا دادید مگر این 

مشکل برطرف شده است؟

بله، آن زمان به خاطر بحث بازنشستگی بود که بعدها مشخص شد 

کمیته ها مشکلی با این موضوع ندارند و بازنشسته ها می توانند 

ریاســـت کمیته ها را عهده دار باشـــند و الان هم می بینید که در 

برخی کمیته ها این دسته از افراد مشغول به کار هستند و مشکل 

خاصی هم ندارند.

چطور بازنشســـته ها کارهای اجرایـــی را پیش می برند؟ اگر 

شـــما هم رئیس کمیته داوران شـــوید باید کارهای اجرایی 

انجام دهید.

خیر، کار اجرایی نیست! به هر حال این اتفاق افتاد و من همان 

زمان برای این که نگویند اصفهانیان به صندلی ریاســـت کمیته 

داوران چســـبیده است، استعفا دادم و تصمیم گرفتم استراحت 

کنـــم تا ببینیم در آینده چه اتفاقی می افتـــد و حالا هم باید در 

انتظار آینده بمانیم.

پس برنامه دارید که دوباره به کمیته داوران برگردید؟

این موضوع دست هیات  رئیسه فدراسیون فوتبال است و این عزیزان 

باید در این رابطه تصمیم بگیرند آن دفعه هم زمانی که استعفا دادم 

گفتم هرزمان که بخواهند از من کمک و اســـتفاده بگیرند ما در 

خدمتیم چون سرباز این مملکتیم و باید به آن خدمت کنیم و در 

هر جایی که نیاز باشد باید کمک کنیم و مشکل خاصی هم نیست.

به بحث فدراسیون فوتبال برگردیم. گفته می شود پرونده 

اعضای هیات رئیسه در سازمان بازرسی و برخی مراجع قضایی 

و حقوقی مفتوح است.

در مراجع قضایی که من چیزی نشنیده ام و فکر نمی کنم چنین 

اتفاقی باشد البته ما یک بار در مجلس حاضر شدیم و صحبت هایی 

در آنجا شـــد که الحمدلله مباحث خوبی بود و ان شاءالله وکلای 

مردم پیگیری های لازم را انجام دهند تا کشور ما به حق و حقوق 

خود برسد چون این رای فیفا اصلا درست و عادلانه نبود که علیه 

فدراسیون فوتبال ایران صادر شد.

در هر صورت بدهی ها نگران کننده است.

به هر حال دوستان پیگیر هستند و هرچقدر هم نگران کننده باشد 

یا نباشد پیگیری ها درحال انجام است و ان شاءاالله در این پرونده 

فدراسیون ایران به حق و حقوق خود برسد.

با این اتفاقات تعلیق که نمی شویم؟

چرا باید این مورد صورت بگیرد؟

هم به خاطر اساسنامه و هم به خاطر اینکه گفته می شود برخی 

نهادهای دولتی دوباره در مسائل فوتبال کشور ورود کرده 

و الان هـــم که پای نهادهای امنیتی و قضایی به موضوعات 

باز شده است.

درخصوص اساسنامه که درحال کار کردن روی آن هستیم ضمن 

اینکـــه نهادهای غیرمرتبط هم به موضـــوع ورود نکرده اند و این 

موضوع صحت ندارد و اگر دوستان در سازمان بازرسی و مجلس 

ورود کرده اند در راستای احقاق حق فدراسیون فوتبال است و نه 

اینکه بخواهند دخالت کنند.
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لیگ قهرمانان آسیا برای نمایندگان فوتبال کشورمان به آن 

شکلی که باید پیش نرفت و به غیر از پرسپولیس که توانست 

تاحـــدودی امید را بـــه اردوی خود بازگرداند، ســـایر تیم ها 

نتوانستند نتایج دلخواه و دلچسبی را از این رقابت ها کسب 

کننـــد تا یکی از ضعیف ترین دوره های نمایندگان ایران را در 

رقابت های لیگ قهرمانان آسیا شاهد باشیم. فوتبال دوستان 

کشور امیدوار بودند آبی های پایتخت مقابل الشرطه عراق 

طعم پیروزی را بچشـــند و حضورشان در مرحله بعدی لیگ 

قهرمانان آســـیا را مسجل کنند، اما با نمایشی ضعیف و سر 

درگم فرصت ســـوزی کردند تا حضورشان در دور بعدی این 

رقابت ها به شب آخر مرحله گروهی مسابقات کشیده شود. 

ازسوی دیگر شهرخودرو هم این شانس را داشت که به دلیل 

تعداد بالای بازیکنان کرونایی الهلال، اولین پیروزی خود را 

در این رقابت ها تجربه کند اما آنها هم نشان دادند که از قدرت 

لازم جهت حضور در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا برخوردار 

نیستند و تغییرات کادرفنی و جدایی چندستاره، آنها را در 

شـــرایط ایده آلی قرار نداده است. برای بررسی عملکرد این 

دونماینده کشـــورمان با ستاره سابق فوتبال ایران که اصالتا 

یک بازیکن مشـــهدی است و سابقه بازی در استقلال را هم 

دارد، تمـــاس گرفتیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با علیرضا 

واحدی نیکبخت را بخوانید.

استقلال برابر نماینده عراق شب خوبی را پشت سر نگذاشت 

و برای صعود کارش به اما و اگر کشیده شد. 

من واقعا از نمایشی که استقلال در بازی اول خود در دوحه قطر 

داشت، تعجب کردم و متوجه نشدم این تیمی که در زمین بازی 

می کند، واقعا استقلال است؟! بازیکنان در این بازی به هیچ وجه 

در حد و اندازه های خودشان ظاهر نشدند و به مراتب ضعیف تر از 

آن حدی بودند که ما پیش از این دیده بودیم. من توقع داشتم با 

توجه به اهمیت این بازی یک نمایش سراسر هجومی و محکم از 

بازیکنان استقلال ببینم اما واقعا آنها  انگیزه لازم را برای این دیدار 

نداشـــتند و نتیجه اش همین شد که 3 امتیاز حیاتی این بازی را 

از دست دادیم. 

کار به دیدار آخر مقابل الاهلی عربستان کشیده شد و تجربه 

نشـــان می دهد که در این مدل بازی ها تیم های عربستانی 

مقابل نمایندگان ایران فوتبال چرکی را ارائه می دهند. 

وقتی می گویم باید الشرطه را می بردیم، به همین دلیل است. حالا 

کار برای استقلال خیلی سخت شده و به سبک فوتبال ایران کار 

به روز آخر کشیده شده است. درصورتی که این تیم قابلیت این را 

داشت که یک بازی قبل از پایان مرحله گروهی تکلیفش را روشن 

کند. الاهلی عربستان هم تا آن اندازه که من اطلاعات دارم، تیم 

ضعیفی نیست و می تواند برای استقلال دردسرآفرین باشد و قطعا 

روز سختی برای بازیکنان و کادرفنی این تیم پیش بینی می شود. 

مخصوصا که بدانیم مشکلات سیاسی دو کشور تا چه اندازه روی 

بازی های نمایندگان ایران و عربستان تاثیر می گذارد و قطعا آنها 

برای حذف استقلال در این رقابت ها دست به هرکاری می زنند. 

به نظر شما اتفاقات این یکی، دو ماه اخیر روی عملکرد آبی ها 

مقابل تیم عراقی تاثیر گذاشته بود؟

صددرصد، شک نکنید که این موارد تمرکز را از بازیکنان استقلال 

گرفته بود و از آن مهم تر اینکه  انگیزه بازیکنان این تیم کشته شده بود. 

تیم بزرگی مثل استقلال یک نفر را می خواهد که بالای سرش حضور 

داشته باشد و بتواند مشکلات تیم و حاشیه هایش را جمع وجور کند. 

فوتبالی که از اســـتقلال دیدیم اصلا در حد و اندازه های این تیم 

بود؟ من که فکر می کنم نمایش از این ضعیف تر نمی شد و تنها در 

نیمه دوم با حضور مطهری و کریمی کمی آهنگ استقلال هارمونی 

بهتری پیدا کرد اما باز هم چنگی به دل نزد. 

پس اعتقاد شـــما بر این اســـت که استقلال بیشتر از اینکه 

ضعف فنی داشـــته باشد، ازلحاظ روحی و روانی و  انگیزشی 

دچار مشکل بود؟

مگـــر این بازیکنان همان بازیکنانی نبودند که در لیگ برتر نایب 

قهرمان شدند و در جام حذفی با برتری در دربی به فینال رسیدند؟ 

خب در این مدت چه بلایی ســـر این تیم آوردند که به آن شـــکل 

فینال جام حذفی را واگـــذار کرد و حالا درمقابل یک تیم عراقی 

که به مراتب ضعیف تر از اســـتقلال است تن به تساوی می دهد؟  

قطعا تفکرات جدید نتوانسته دوای درد استقلال باشد و بی انگیزه 

بودن بازیکنان را به همراه داشته است. تازه استقلال شانس آورد 

که مقابل الشرطه بازی را واگذار نکرد وگرنه همین اندک امیدی که 

امروز دارد هم نداشت!

با این شـــرایط موجود فکر می کنـــی این تیم در بازی مقابل 

الاهلـــی می تواند مجوز حضور در مرحله حذفی رقابت های 

لیگ قهرمانان آسیا را به دست بیاورد؟

راستش من خیلی به صعود خوشبین نیستم. البته با این نمایشی 

که در بازی مقابل الشرطه دیدم، این حرف را می زنم و اگر 

این تیم در بازی آخر متحول شود شرایط فرق می کند و 

این وظیفه کادرفنی است تا  انگیزه را به بازیکنان تزریق 

کند. البته باید بسته بودن پنجره نقل وانتقالاتی را هم 

در این شرایط دخیل بدانیم، چراکه این تیم نتوانست 

تقویت شود، البته آنها شانس آوردند که تمام نفرات 

در آسیا حفظ شده است. اما درکل برای استقلال 

آرزوی موفقیـــت می کنم و امیدوارم اتفاقات 

روز آخر مرحله گروهی طوری رقم بخورد که 

منجر به صعود این 

تیم شود. 

شهرخودرو هم 

نتایج ضعیفی در 

این بازی ها گرفت 

و حتی از پس الهلالی که 

اکثر نفرات تاثیرگذارش کرونایی بودند 

هم برنیامد. 

مـــن پیش از این هم گفته بودم که ســـید مهدی 

رحمتی از دوستان خوب من است اما بزرگ ترین 

اشتباهی را که می توانســـت با قبول سرمربیگری 

شـــهرخودرو انجام داد. من نمی دانم حمیداوی با 

چه منطقی این تصمیم را گرفت. متاسفانه در مشهد 

خیلی راحت تیشه به ریشه تیم هایش می زنند؛ آن از 

ابومسلم و سیاه جامگان و این هم شهرخودرو!

به نظر می آید شهرخودرو در این بازی ها هیچ برنامه ای برای 

حضور درمیدان نداشت و خیلی سردرگم و پراکنده فوتبال 

بـــازی می کـــرد و آن زور لازم را برای برتری در زمین 

نداشت. 

وقتی ســـرمربی یک تیم روی سکوها حضور دارد 

و نمی تواند با بازیکنانـــش لب خط ارتباط برقرار 

کند، نتیجه اش همین می شود. اصلا این چه طرز 

مربیگری است؟ فقط اسمش است که رحمتی 

سرمربی است اما او تا مدرک  Aمربیگری اش 

را نگیرد وضعیت همین اســـت. او برای 

سرمربیگری عجله کرد و می توانست 

همچنان به عنوان یـــک دروازه بان 

مطمئن که جـــزء بهترین گلرهای 

فوتبال ایران اســـت، در لیگ برتر 

و رقابت های آســـیایی بازی کند. 

البتـــه او مختار بود که برای آینده 

فوتبالی اش تصمیم بگیرد و شاید 

چنین پیشنهادی در شرایطی 

مشابه به من هم می شد، قبول 

می کردم. اما حالا که درکنار 

گود ایســـتاده ام، نظرم این 

اســـت که او می توانست با 

آرامش بیشتری وارد عرصه 

مربیگـــری شـــود و قبول 

مسئولیت فنی یک تیم برای 

او زود بود. 

واحدی نیکبخت در گفت وگو با »فرهیختگان«: رحمتی برای سرمربیگری عجله کرد

استقلال مقابل الاهلی به مشکل برمی خورد  آرشمحمدی
روزنامهنگار


